
 

	  	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
 
Geacht College, 
 
De fractie van Inwonersbelangen heeft, zoals zij het afgelopen jaar vaker heeft gedaan, 
een wijkbezoek afgelegd. Ditmaal in het Schilderskwartier waar een aantal bewoners 
zich meldden over werkzaamheden aan de Greft. De kade is een stuk teruggenomen en 
een bomenkap van enkele beeldbepalende bomen lijkt aanstaande. 
 
Wij konden, bij bezoek van de locatie, niet goed vaststellen wat nu de noodzaak van 
deze werkzaamheden is. Daarom hebben wij de volgende vragen voor u: 

 
1. Waarom wordt de kade een stuk 

teruggenomen terwijl daar geen zichtbare 
aanleiding toe was in de vorm van een 
slechte kade? 

2. Mocht dit iets met waterberging te maken 
hebben, waarom kan dit niet in de wijk 
worden meegenomen met het aanstaande 
baggeren? 

3. Klopt het dat de bomenrij vlak langs de 
kade wordt gekapt? 

4. Zo ja, waarom moet deze beeldbepalende 
bomenrij worden gekapt en wat komt er 
voor terug? 

5. Met het oog op de vervuiling in de grond 
in de buurt, is de opgehaalde bagger 
schoon? 

 
 

Namens de fractie van Inwonersbelangen: 
 
Elias Bom 
	  

Betreft: 
 
 

Datum: 
 

Communicatie: 
 
 
 

Bijlage:  
 

	  

	  
	  
Inwonersbelangen	  
vertegenwoordigt	  
de	  kernen	  
Woerden,	  Kamerik,	  
Zegveld	  en	  
Harmelen	  in	  de	  
gemeenteraad.	  
	  

Vragen	  commissie	  Ruimte	  
	  
Maandag	  3	  december	  2012	  
	  
Fractie	  Inwonersbelangen	  
Elias.bom@inwonersbelangen.nl	  	  
	  
-‐	  	  


